

**Andrew Cohen** is a best-selling author, and award-winning journalist and former professor of journalism at Carleton University. In a career of 45 years, he has worked in Ottawa, Toronto, Washington, London and Berlin. Since 2002, he has written a weekly column on politics and culture for *The Ottawa Citizen*, syndicated in Postmedia Newspapers. He appears regularly in *The Globe and Mail*, *The National Post* and *The Toronto Star*, as well as writing for *Foreign Affairs*, *United Press International*, *Time*, *CNN.com*, *Maclean's*, *The Financial Times of London*, *The New York Times*, among others. He has won two National Newspaper Awards and three National Magazine Awards. His seven books include *While Canada Slept: How We Lost Our Place in the World*, a finalist for the Governor General's Literary Award for Non-Fiction, as well as *A Deal Undone: The Making and Breaking of the Meech Lake Accord*; *Trudeau's Shadow: The Life and Legacy of Pierre Elliot Trudeau*; *The Unfinished Canadian: The People We Are*; *Extraordinary Canadians: Lester B. Pearson*; and *Lost Beneath the Ice: The Story of HMS Investigator*. His latest book, *Two Days in June: John F. Kennedy's 48 Hours That Made History* was nominated for three literary awards. Andrew is the founding president of Historica Canada.



**Andrew Cohen** est un auteur à succès et un journaliste primé. Il a déjà été professeur de journalisme à l'Université Carleton. En 45 ans de carrière, il a travaillé à Ottawa, Toronto, Washington, Londres et Berlin. Depuis 2002, il a écrit une chronique hebdomadaire sur la politique et la culture pour l'*Ottawa Citizen* et les journaux de Postmedia. Il est régulièrement présent dans le *Globe and Mail*, le *National Post* et le *Toronto Star*, en plus de collaborer avec *Foreign Affairs*, *United Press International*, *Time*, *CNN.com*, *Maclean's*, *The Financial Times of London* et *The New York Times*, entre autres. Il a reçu deux prix du Concours canadien de journalisme et trois Prix du magazine canadien. Il a publié sept livres, dont : *How We Lost Our Place in the World* – finaliste pour le Prix littéraire du gouverneur général dans la catégorie Essais; *A Deal Undone: The Making and Breaking of the Meech Lake Accord*; *Trudeau's Shadow: The Life and Legacy of Pierre Elliot Trudeau*; *The Unfinished Canadian: The People We Are*; *Extraordinary Canadians: Lester B. Pearson*; et *Lost Beneath the Ice: The Story of HMS Investigator* / *Perdu sous la banquise : L'histoire du HMS Investigator*. Son ouvrage le plus récent, *Two Days in June: John F. Kennedy's 48 Hours That Made History*, a été sélectionné pour trois prix littéraires. Andrew est le président fondateur d'Historica Canada.